
Nové koupaliště - FAQ  (často kladené otázky)

Z jakého důvodu město postavilo koupaliště?

Možnost koupání obyvatelům města chyběla a museli dojíždět do sousedních měst a obcí, mnohdy i 

desítky kilometrů. Ve městě zařízení tohoto charakteru chybělo více jak třicet let, a převážné části 

obyvatel otevřením koupaliště město splnilo jejich dlouholeté přání.

Současné vedení radnice tak naplnilo jeden ze svých volebních slibů. 

Pro koho je koupaliště určeno?

Koupaliště je určeno pro všechny obyvatele Moravského Krumlova a okolí. Vzhledem k velikosti a 

vybavení se hodí především pro děti a rodiny s dětmi. Díky příznivé ceně vstupného mohou děti 

strávit v areálu koupaliště celý den a mít tak dobrou náplň volného času o prázdninách či 

odpoledních. 

Děti budou na koupališti pod dozorem plavčíků a dalších pracovníků. O doprovodný program a 

zábavu dětí na koupališti se budou starat také Dům dětí a mládeže a klub Coolna (nízkoprahové 

zařízení).

Co všechno na koupališti bude?

Základem koupaliště je plavecký bazén s pěti plaveckými dráhami o délce pětadvacet metrů, bazén 

s vířivkou, děti se mohou čvachtat v dětském bazénku s malým vodním hřibem a soustavou 

pramínků. Postupně přibudou i tobogán a skluzavka

Letní areál doplňuje provozní budova, převlékací kabinky a plochy pro slunění. Nechybí samozřejmě 

ani rychlé občerstvení a terasa. V provozní budově je vstupní hala s prodejem vstupenek, prostory 

pro umístění technologie pro úpravu vody, sociální zázemí návštěvníků, prostor pro plavčíka, 

skladové a úklidové prostory.

Celý areál je oplocený, přičemž jižní stranu ohraničuje dřevěný plot sloužící jako hluková bariéra, 

která zároveň přispívá k soukromí návštěvníků. Samozřejmostí je vybudování osmačtyřiceti 

parkovacích míst pro osobní automobily navazující na cesty pro pěší, vedoucí ke vchodu do objektu 

koupaliště. Prostor koupaliště zpříjemní zelené plochy s živým plotem.

Vydělá si koupaliště na svůj provoz?

Roční náklady na provoz jsou kalkulovány na zhruba 500 tisíc korun. Na provozu koupaliště bude 

město šetřit díky kogenerační jednotce, která bude dodávat teplo na ohřev vody. Další příjmy budou 

z pronájmu bufetu a vstupného. Zda bude třeba na provoz koupaliště doplatit z městské pokladny, 



bude záviset mimo jiné také na počasí a návštěvnosti. Obecně se dá říct, že čím více bude slunečných 

a horkých dní, tím více lidí pravděpodobně koupaliště navštíví a tím vyšší budou příjmy ze vstupného.

Kolik stavba koupaliště stála?

Pro město jde o jednu z hlavních investičních akcí letošního roku. Vlastní stavba přijde na téměř 

třiadvacet milionů korun. Z toho dvanáct milionů představuje dotace, zbývající část uhradí město ze 

svého rozpočtu.

Z jakého důvodu není koupaliště koncipováno jako velký akvapark?

Městu chyběla možnost letního koupání a nové koupaliště je určeno především pro místní obyvatele, 

kteří museli doposud dojíždět za koupáním jinam. 

Milovníci vodních radovánek, kteří vyhledávají akvaparky a vodní atrakce a mají možnost vlastní 

dopravy, mají dostatek příležitostí v okolí, například v Znojmě či Únanově. Navíc se bude zanedlouho 

otevírat velký aqua park v Pasohlávkách. Krumlovské koupaliště nechce těmto větším akvaparkům 

konkurovat a nabízí především vyžití pro místní rodiny s dětmi.

Z jakého důvodu je koupaliště postaveno na Sídlišti?

Sídliště je nejlidnatější části Moravského Krumlova, nejvíce lidí bude mít tedy koupaliště takříkajíc za 

rohem. To je výhodné především pro rodiny s malými dětmi a školáky. Díky protihlukové stěně a 

dalším opatřením by provoz koupaliště neměl mít žádný rušivý vliv na lidi bydlící na sídlišti.

Poloha je velmi výhodná také z ekonomických důvodů. Při výstavbě se daly využít velké jámy na 

topný olej a ušetřilo se tak za zemní práce. Zbytkové teplo z blízké kotelny se bude používat na ohřev 

vody v bazénech, což znamená další výraznou úsporu nákladů.

Z jakého důvodu město nepostavilo raději krytý bazén?

Krytý bazén je velmi nákladnou záležitostí. Jeho výstavba stojí několikanásobně více, než výstavba 

letního koupaliště a finančně mnohem náročnější je i provoz, který si vyžádá zhruba 5 milionů korun 

ročně. Vzhledem k tomu, že vedení města nechce zatížit rozpočet takto vysokými náklady, dalo 

přednost ekonomičtější variantě.




